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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 46/1994 .
(IX.30.) OGY határozat 91 . § (1) bekezdése alapján „Mit tesz a Miniszter úr a támogat ó
szolgálatok megmentése érdekében?” címmel írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
benyújtani Balog Zoltán emberi erőforrás miniszterhez.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az NRSZH adatai szerint 2013-ban 3 261 millió Ft költségvetési forrással támogatta a
kormány a fogyatékos emberek szállítását és személyi segítését végz ő támogató szolgálatok
működését. Ez az összeg a 2014-es évben 350 millió Ft-tal csökkent, 2 911 millió Ft-ra, ami
több mint 10%-os elvonásnak felel meg .

A támogatási összegek alapján jól látható, hogy a nagyobb feladatmutatóval dolgozó, integrál t
szolgálatoknál nagyobb mértékű elvonás történt. A támogatási összegek sok esetben a
korábbiak egyharmadát érintő csökkentése a szolgáltatók feladatellátást veszélyezteti, és
tömeges elbocsátásokat eredményezhet a szociális dolgozók körében.

Mivel a 2014. évi költségvetés vonatkozó sorából (Támogató szolgáltatások, közösségi
ellátások, utcai szociális munka, krízisközpont és a Biztos Kezdet Gyerekház finanszírozása)
még nem lehetett látni, hogy az egyes feladatok finanszírozása hogyan alakul, a szociáli s
szolgáltatók nem is tudtak felkészülni arra, hogy jelentősen csökken a működési támogatás .

A helyzet azonnali beavatkozást igényel, mert ennek hiányában egyik napról a másikra ellátá s
nélkül maradhatnak súlyosan fogyatékos emberek, akiknek a támogató szolgálatok segítenek
önálló életvitelük fenntartásában .

Ezért kérdezem Miniszter urat : Számíthatnak-e arra a súlyosan fogyatékos emberek és a z
őket segítők, hogy a kormány pótlólagos forrást biztosít annak érdekében, hogy legalább



a tavalyi támogatási összegekhez hozzájuthassanak ezek a szervezetek? Vagy cserbe n
hagyja a kormány a fogyatékos embereket és az őket segítő szolgáltatókat?

Megtisztelő válaszát előre is köszönöm !

Budapest, 2014 . február 4 .
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